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Paula Rönnbäck

Från: Tony Heap <tony.heap@artipelag.se>
Skickat: den 28 mars 2014 18:47
Till: Paula Rönnbäck
Ämne:  Artipelag gästhamn

Uppföljningsflagga: Flag for follow up
Flagga: Har meddelandeflagga

Betr planarbete för gästhamn, Tjustvik 1:10 
 
Vårt intresse för gästhamn kvarstår. Vi vill dock ej dra på oss kostnader på den nivå som tidigare nämnts i år. 
Vi måste fokusera resurserna på att få upp antalet besökare och öka intäkterna och ber att få ta upp frågan om 
detta planarbete och 
kostnad  nästa år. 
 
Med vänliga hälsningar 
 
Tony Heap 
Artipelag 
 
 
 


